

REFERAT
KREDSBESTYRELSESMØDE, 14. AUGUST 2025
DCH, KREDS 6



DATO	14. august 2025
STED	Online via Teams
DELTAGERE	Kristine Rye Svendsen, Marianne Knudsen, Morten Vahlers, Helle Louise Larsen og Karin Nielsen (ref.)
AFBUD	Ingen

1.	<u>Opfølgning fra sidste møde</u> a. Booking af lokale til kredsrådsmøde - Morten har prøvet at booke festsalen i Kulturnariet, men den er optaget. Kristine prøver om Roskilde vil lægge hus til endnu en gang. Tanken er at der vil blive tilbudt at man kan bestille noget mad inden mødet. Mad bliver for egen regning. b. Opfølgning på kursustilskud i forbindelse med dommeruddannelse. - Det viser sig at tilskuddet skulle bruges i forbindelse med et kursus der er nødvendigt for at kunne dømme agilty udenfor landets grænser. Kurset er ikke relevant for at kunne dømme i DcH og derfor bliver der ikke bevilget tilskud til det.
2.	<u>Nyt fra formanden</u> a. NOM tilskud - Brian Thomsen er udtaget til NOM i Skydd og har derfor ansøgt om tilskud. Brian får et tilskud på kr. 5.000 jf. vedtagelse på bestyrelsesmøde 31.maj 2022 b. DcH Roskilde 50 års jubilæum - Jubilæet fejres den 30. august 2025 og Kristine og Karin besøger dem. Marianne komme også hvis hun får tid. - Morten tjekker med Josefine hvad kredsens plejer at gøre når lokalforeninger har jubilæum. c. Personsag - Kristine orienterede om en verserende personsag.



REFERAT
KREDSBESTYRELSESMØDE, 14. AUGUST 2025
DCH, KREDS 6



	d. Dato for generalforsamling - P.t. er datoen for kredsens generalforsamling den 25. februar 2026, men der har været røster fremme om at man i lokalforeningerne gerne så en anden ugedag end onsdag. Alternative datoer kan være 16.2 eller 23.2 2026. Morten prøver om Kultunariets festlokale er ledigt en af datoerne. e. DM 2025 - Kristine har talt med Rønne og Ruby om T-shirts til kredsens DM-deltagere. De kan godt levere dem. Der bliver lavet et dokument som deltagerne skal udfylde når de sidste udtagelser er på plads. f. Kredsrådsmøde 24. september 2026 - Karin laver udkast til dagsorden. Indbydelse skal ud til lokalforeningerne omkring 1. september (datoen ligger allerede i kalenderen).
3.	<u>Nyt fra kassereren</u> Regnskabet ser fornuftigt ud. Morten mangler stadig at finde ud af nogle ting, men det kommer hen ad vejen. Har nogle ønsker om ændringer i forhold til budgetterne. Der er positive tilbagemeldinger på hvor hurtigt der nu er udbetalinger, hver dag stort set. Morten har behov for en ny PC om beder om et tilskud. Det bevilges.
4.	<u>Indkomne sager fra udvalgene</u> a. Bøger til KUU6 - Udvalget har bedt om lov til at købe nogle bøger fra Canis. Det er OK. Det er dog kommet frem at der også er købt andre bøger. Kredsbestyrelsen skal i fremtiden inddrages i dette. - Igen i år har en af de små lokalforeninger sendt aspiranter på grunduddannelse som kredsens skal betale. - Morten kontakter Charlotte for at høre lidt mere om det. b. NW (SM regler og nyhedsbrev) - NW udvalget har lavet et oplæg til hvordan udvalgets del af kredsens hjemmeside skal se ud. Karin taler med Louise Østengaard om at få det lagt på. Fremadrettet skal Louise ikke vedligeholde kredsens



REFERAT
KREDSBESTYRELSESMØDE, 14. AUGUST 2025
DCH, KREDS 6



	hjemmeside, det er en opgave der ligger hos bestyrelsen. Morten og Karin vil kigge på det, evt. sammen med Louise. Vi besluttede at udsendelse af nyhedsbreve står alle udvalgene selv for, de kan evt. få en liste med mail-adresser hos Karin. Nyhedsbreve skal dog lige vende kredsbestyrelsen inden udsendelse og skal fremover sendes til sekretæren. NW udvalget har lavet et udkast til SM-regler, som vi godkendte. I den forbindelse har de forespurgt om indkøb af pokaler. Pokaler håndteres samlet af Konkurrenceudvalget. c. AG Årsmøde + bane • Udvalget har ansøgt om kr. 3.500 til en foredragsholder. Vi bevilger kr. 4.000 som skal dække foredragsholder og kørepenge til samme. Fremover skal den type omkostning være inkluderet i udvalgets budget. • Kredsen agilitybane er p.t. i Næstved, men vil blive kørt til Stevns i forbindelser med afholdelse af SM. Stevns har ikke mulighed for at opbevare den efter SM, så Kristine kontakter Louise Østengaard for at høre om den kan stå hos hende indtil videre. d. Rally SM regler + skiltesæt til dommeraspirant • Udvalget har på deres årsmøde udarbejdet et sæt regler for SM, som vi godkendte • Landsudvalget har ansøgt om et skiltesæt til dommeraspirant, også godkendt.
5.	<u>Roskilde Dyrskue</u> Vi drøftede forskellige muligheder for vores deltagelse på dyrskuet i 2026, herunder om vi skal være med i ringen, skal vi have mere plads mv. Pladsen skal bestilles inden årets udgang og derfor kan det blive nødvendigt med et møde hvor eneste punkt er Roskilde Dyrskue. Kommer på dagsorden til næste kredsbestyrelsesmøde i Nivå den 6. oktober 2025.



REFERAT
KREDSBESTYRELSESMØDE, 14. AUGUST 2025
DCH, KREDS 6



6.	<u>Eventuelt</u> I forbindelse med afgivelse af konkurrenceønsker for 2026 har man i Herfølge talt om der blev givet tilskud fra kredsen til betaling for leje af arealer. Emnet drøftes på næste Kredsrådsmøde. Der var ikke flere punkter og mødet blev afsluttet
----	---

